
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (9) 

Sammanträdesdatum  

2015-02-10  

Ungdomsfullmäktige   
 

Organ Ungdomsfullmäktige, Köpings kommun 

Plats och tid Rådhuset, klockan 16.00  

Beslutande Matilda Thorsén  Linn Eriksson 

Zoe Olofsson Sipal Sheikho 

Theo Söderqvist Ashink Ali 

Johanna Ulfves Emelie Lindström  

Max Wiklund Emma Lenkkeri  

Nathalie Laituri Alicia Kainhofer fr.§11  

Linnea Söderqvist Felicia Andersson fr. §11  

Shanyar Ghafour Adnan Sipovic fr. §11  

   

   

 
 

Övriga deltagande Tobias Back, Ungdomslots 

 

Justerare Theo Söderqvist §§ 9-16 

  

Underskrifter Sekreterare  ................................................................  

Tobias Back 

 
                            Ordförande  ................................................................  

Shanyar Ghafour 

 
 Justerande  ................................................................  

Theo Söderqvist 

 
  

ANSLAGSBEVIS Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Organ Ungdomsfullmäktige, Köpings kommun 

Sammanträdesdatum 2015-02-10 

Datum för anslags 

uppsättande 

 

 
Datum för  

anslags nedtagande 

 

 

Förvaringsplats för 

protokollet 
 

Kultur & Fritid Barnhemsgatan 2 Köping 

 
Underskrift  ................................................................  

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 2 (9) 

Sammanträdesdatum  

2015-02-10  

Ungdomsfullmäktige    
 

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 

    
    

 

 

UFM § 9 

 

Fastställande av dagordning och upprop  

Upprop fastställdes och dagordningen lästes upp. Ett tillägg på dagordning om 

duschar i omklädningsrum tillkom. 

 

Ungdomsfullmäktige beslutar 

 

Att godkänna dagordningen samt uppropet efter att ha lagt till duschar i 

omklädningsrum på dagordningen. 
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Sammanträdesdatum  

2015-02-10  

Ungdomsfullmäktige    
 

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 

    
    

 

UFM § 10 

 

Val av protokolljusterare 

 

Förslag: Theo Söderqvist 

 

 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

  

Att välja Theo Söderqvist till protokolljusterare. 
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Sammanträdesdatum  

2015-02-10  

Ungdomsfullmäktige    
 

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 

    
    

 

UFM § 11 

 

Rapporter från arbetsgrupper 
 

Tobias redogjorde vad som händer gällande fritidsgården. Personalen har varit 

och kollat för att planera sin arbetsplats och en flytt kommer troligtvis att ske i 

början av sommaren. Det är svårt att ge besked om tid. 

 

 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

  

Att notera rapporten. 
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Sammanträdesdatum  

2015-02-10  

Ungdomsfullmäktige    
 

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 

    
    

 

UFM § 12 

 

Återrapport om ungdomsvänlig busskur 

 

Tobias har haft kontakt med Maria Strömberg om dessa kurer och man har 

från Karlbergsskolans håll också jobbat för att få till busskurer och fått en bra 

kontakt. Så troligtvis så kommer det att bli av då det finns stående kurer som 

inte används. Det kommer alltså inte bli sådana som man önskar från början 

men att det troligtvis blir busskurer. 

Marisa Strömberg skulle fortsätta arbetet med sin kontakt och underrätta 

Tobias för att kunna rapportera vidare till ungdomsfullmäktige. 

 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

  

Att notera informationen. 
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Sammanträdesdatum  

2015-02-10  

Ungdomsfullmäktige    
 

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 

    
    

 

UFM § 13 

 

Fråga om utegym 

 

Zoe Olofsson och Johanna Ulfves redogjorde i ärendet. 

Vid utegymmet i Johannesdalsskogen så upplevs det som mörkt och otryggt. 

Redskapen är också halkiga och svåra att utföra vid fuktigt väder. 

 

Frågan väcktes om det gick att flytta utegymmet till en annan plats. 

Ungdomsfullmäktige anser att det skulle kosta för mycket pengar och att man 

redan idag satsat en hel del pengar på det.  

 

Emelie Lindström anser att detta inte är något problem då det ständigt rör sig 

personer där så otryggheten i sig är inte så stor anser hon. 

 

En annan aspekt är att alla i debatten inte varit där och kollat.  

 

Förslag: Låta en grupp se över tryggheten vid Johannesdals och utegymmet. 

 

Shanyar frågade om man kunde gå på det förslaget. 

 

Motförslag lades av Linnea om att inte behöva arbeta vidare då det inte anses 

vara ett problem. 

 

Således lades två förslag fram: Utreda ärendet alternativt lägga ner. 

 

Votering begärs. 

 

Utredning av ärendet:  8 röster 

Lägga ner ärendet:  8 röster 

 

Shanyar gav förslaget att låta dem 8 som röstade för att utreda ärendet genom 

att besöka utegymet och återkomma till nästa sammanträde. 

  

Ungdomsfullmäktige beslutar 

 

Att utreda om utegymmet och återkomma nästa sammanträde.  
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Sammanträdesdatum  

2015-02-10  

Ungdomsfullmäktige    
 

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 

    
    

 

UFM § 14 

 

Duschar i omklädningsrum 

 

Tobias har tagit emot ett ärende som gäller ungas duschvanor efter ex. 

gymnastiken. Få duschar efter skolidrotten och det är ur ett hälsoperspektiv 

som detta tas upp. Få tjejer (och till viss del killar) vill inte visa upp sig för 

sina klasskamrater då det känns otryggt. Attityden på skolan gör att man pratar 

med andra om andra och då byter man hellre om på toaletten som inte är 

möjligt för alla. Detta är ett brett problem och finns på alla skolor.  

Att duscha efter en idrottslektion bör vara en självklarhet just för att inte utstå 

mobbing om illaluktande svett etc. Det ska heller inte vara en anledning att 

utsättas för mobbing för att man byter om.  

 

Förslag: att se över möjligheten att bygga bås i omklädningsrummen och ta 

upp med skolornas elevråd och jobba med attityderna. Detta också för att se 

om skolan har samma uppfattning om problemet. Tobias ges i uppdrag att 

prata med elevråden. 

 

 

Ungdomsfullmäktige beslutar 

 

Att låta Tobias se över möjligheterna att bygga bås och diskutera detta med 

skolornas elevråd.  
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Sammanträdesdatum  

2015-02-10  

Ungdomsfullmäktige    
 

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 

    
    

 

UFM § 15 

 

Övriga frågor 

 

Felicia anser att man bör prata med elevråden eller skolorna om att man ska 

vara återhållsam med parfym och röklukt när man är i skolan. Man ser gärna 

att det blir hårdare tag mot denna problematik då det finns personer med 

kraftig astma i skolan.  

Tobias lovade att ta upp detta i samband med ärendet kring 

omklädningsrummen.  

 

 

Linnea frågade om det finns något företag som säljer frozen yoghurt då det 

verkar finnas en stor efterfrågan efter det. Ingen känner till detta och Tobias 

rekommenderade att ta kontakt med något företag för att se deras vilja att 

eventuellt sälja om det finns en efterfråga om det.   

 

Ungdomsfullmäktige beslutade  

 

Att notera informationen. 
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Sammanträdesdatum  

2015-02-10  

Ungdomsfullmäktige    
 

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 

    
    

 

UFM § 16 

 

Avslut 

Ordförande Shanyar Ghafour avslutade mötet 17.30 och tackade alla för ett 

bra och intressant möte. 

 


